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Abstract (en)
[origin: JPS6423919A] PURPOSE: To provide a simple, highly reliable and relatively cheap apparatus by applying a means of injecting neutral gas
while separating the lid of a tray package from its base before welding the lid to the base. CONSTITUTION: A rotary 1 is rotated in 90-degree steps
by a motor speed reducer 6 so as to successively position a tray package base placement station, a package lid setup station, a base-lid sealing
station, then a package ejection station. Before positioning from the lid setup station to the sealing station, a jack 19 partially separates the lid of the
tray package from its base, and neutral gas is injected into the package. The means of injecting neutral gas comprises an injection nozzle 23 placed
beneath jack 19 so that the nozzle can be inserted into the tray package. The neutral gas injection means and the package lid separation means are
connected to a controller 24 placed at the center of a rotary table 1.

Abstract (fr)
Cet appareil est caractérisé en ce qu'il comporte un plateau rotatif (1) sur lequel sont prévus des moyens (2, 3, 4, 5) de réception des barquettes,
disposés a 90° les uns par rapport aux autres. Le plateau est entrainé en rotation par pas de 90° par un moto-réducteur (6) de maniere que les
moyens de réception passent successivement devant un poste de chargement des fonds des barquettes, un poste de dépét des couvercles de
celles-ci, un poste de soudage des couvercles sur les fonds des barquettes et un poste de déchargement de celles-ci. Les moyens de réception
comportent des moyens destinés a maintenir les couvercles des barquettes décollés des fonds de celles-ci et des moyens d'injection de gaz neutre,
entre le poste de dép6t des couvercles des barquettes et le poste de soudage.
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